

CORPORATE EVENT NOTICE: Inscription par cotation directe
HK Wusejie Group Co., Limited
PLACE: Paris
AVIS N° : PAR_20100318_01444_MLI
DATE: 18/03/2010
MARCHÉ: Marché Libre

Following PAR_20100316_01403_MLI

L'avis PAR_20100316_01403_MLI publié le 16/03/2010 faisait mention dans la partie en anglais décrivant la procédure et transmission des ordres d'un prix de cession dans une devise étrangère (HKD). Il est porté à l'attention des membres de marché que cette information est erronée. L'information qui figurait dans la version française (reprise ci-après) reste inchangée.

Procédure et transmission des ordres (inchangées)

Cédant(s)	HK Splendid & Permanent Great Exploit Group Limited (représenté par Sun Weihua)
Nombre de titres cédés	900 000 actions
Prix de cession	0,33 EUR

Le **19/03/2010 avant 10h**, les membres du marché devront introduire leurs ordres directement sur le système SHIVA en groupe de valeur 98. Euronext n'acceptera que des ordres à cours d'ouverture. Ces ordres seront irrévocables et leur validité sera limitée à la journée du 19/03/2010. **Les ordres de vente autres que celui du (des) cédant(s) ne seront pas acceptés.**

Les opérations de règlement-livraison seront admises dans le système RGV dès le 19/03/2010. **Le dénouement des négociations sera effectué par Parel pour le compte d'Aurel BGC (Code 573).**

Libellé:	HK Wusejie Group	Code Euronext:	HK0000061074
ISIN:	HK0000061074		
Mnémonique:	MLHKW		

CORPORATE EVENT NOTICE: Direct Quotation
HK Wusejie Group Co., Limited
LOCATION: Paris
NOTICE: PAR_20100318_01444_MLI
DATE: 18/03/2010
MARKET: Marché Libre

Following PAR_20100316_01403_MLI

The corporate event notice PAR_20100316_01403_MLI published on 16/03/2010 (in the English part describing the procedure and orders transmission) was stating an Offer price in a foreign currency (HKD). It is specified that this information was wrong. The information that was included in the French part remains unchanged.

Procedure and orders transmission (modified)

Grantor(s)	HK Splendid & Permanent Great Exploit Group Limited (represented by Sun Weihua)
Number of securities	900,000 shares
Offer price	<u>EUR 0.33 (modified)</u>

On 19/03/2010 before 10 a.m. , market members will enter their purchase orders in the trading system, trading group 98. All orders will be limited to the opening price and are irrevocable. They will be valid only on 19/03/2010. **No selling order will be accepted except the order placed by the grantor(s).**

Settlement/delivery of 19/03/2010 trades will be entered in RGV system on the 19/03/2010. The outcome of the first day of trading will be operated by Parel on behalf of Aurel BGC (Code 573).

Product name:	HK Wusejie Group	Euronext code:	HK0000061074
ISIN:	HK0000061074		
Symbol:	MLHKW		
